
Protokół Nr V/07 
 

z obrad V sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 12 kwietnia 2007 roku 
 
Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 
Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 15 radnych.  
 
Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 
2. Stanisław Cieśluk 
3. Adam Derewońko 
4. Piotr Dołubizno 
5. FranciszekGawina  
6. Stanisław Gomoliński 
7. Marek Jankowski 
8. Tadeusz Krasowski 
9. Andrzej Kunicki 
10. GraŜyna Płonowska 
11. Leszek Franciszek Radulski 
12. Jan Szmurło 
13. Antoni Szpakowski 
14. Ryszard Wietoszko  
15. Feliks Aleksander Wróblewski 
 

Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 
1. Zdzisława Maksymiuk Prezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku 
2. Daniel Puchalski radny Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 
3. Paweł Maciejuk Kierownik Posterunku Policji w Brańsku 
4. Eugeniusz Ryczkowski były sołtys wsi Pace 
5. Jan Jabłonowski były sołtys wsi Popławy 
6. Krzysztof Jaworowski Wójt Gminy 
7. Wojciech Jakubowski Sekretarz Gminy 
8. Zdzisława Iwańczuk Skarbnik Gminy 
9. Józef Michałowski Dyrektor GZK 
10. BoŜena Krzemień p.o. Dyrektora GOUK 
11. Renata Falkowska Kier. Ref. Or 
12. Piotr Paprocki Kierownik Referatu BGRŚ 

oraz sołtysi obecnej kadencji zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady V sesji rozpoczęto modlitwą ”Zdrowaś Maryjo ...”. 
 
Ad.1-2 Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Wietoszko o godz.9 00 dokonał otwarcia 
obrad V sesji Rady Gminy Brańsk, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność obrad. Powitał 
przybyłych na posiedzenie radnych, zaproszonych gości w tym długoletnich sołtysów 
poprzednich kadencji oraz pełniących tę funkcję obecnie. Następnie poinformował, Ŝe 
wszyscy radni w ustawowym terminie otrzymali materiały na sesję z  proponowanym 
porządkiem obrad. Zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub 
poprawek  do porządku. Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie w pkt.7 ppk.i) 
podjęcie stanowiska rady popierającego działania mające na celu konstytucyjne 
zagwarantowanie skutecznej prawnej ochrony Ŝycia ludzkiego od poczęcia do naturalnej 
śmierci.  
   Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  



zgłoszonym wnioskiem. Rada Gminy w głosowaniu jawnym głosami 15-za, przeciwnych  -
0, wstrzymujących – 0, przyjęła zmianę do porządku obrad. Przewodniczący Rady  odczytał 
porządek obrad z przyjętą zmianą w brzmieniu:     

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie  quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad II i IV sesji rady gminy. 
4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 
5. Wręczenie podziękowań długoletnim sołtysom gminy Brańsk minionych kadencji. 
6. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 rok. 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w sprawie przedłoŜonego 
sprawozdania z wykonania budŜetu/. 

a) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej. 
b) przedstawienie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu. 
c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy. 
d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o absolutorium/. 
e) dyskusja. 

7. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 
a) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2006 rok. 
b) zmiany Uchwały Nr IV/26/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach. 

c) zmiany Uchwały Nr IV/27/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie 
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach. 

d) zmiany Uchwały Nr IV/28/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie 
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach w Szkołę Filialną Szkoły 
Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie. 

e) powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk 
oświadczenia o pracy lub słuŜbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z 
nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990 r. 

f) powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk 
oświadczenia o pracy lub słuŜbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z 
nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990 r. 

g) warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania. 

h) zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
i) podjęcie stanowiska rady popierającego działania mające na celu konstytucyjne 

zagwarantowanie skutecznej prawnej ochrony Ŝycia ludzkiego od poczęcia do 
naturalnej śmierci.  

8. Interpelacje i wnioski radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
10. Sprawy róŜne. 
11. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokóły z obrad II i IV sesji Rady Gminy były 
dostępne w biurze obsługi Rady oraz były wyłoŜone do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym.  
 
Zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają jakieś uwagi do treści protokołów. Wobec braku 



uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokółu z II sesji. Rada Gminy głosami 15 – za, 
przeciwnych – 0, wstrzymujących -0  przyjęła protokół z II sesji Rady Gminy Brańsk. Następnie 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z obrad IV sesji. Rada 
Gminy głosami 15 – za, przeciwnych – 0, wstrzymujących -0 protokół zatwierdziła. 
Ad. 4 Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 
sesjami, radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do protokołu/. 
Ad. 5 Przed wręczeniem podziękowań długoletnim sołtysom gminy Brańsk minionych kadencji, 
głos zabrał  Wójt Gminy, który  powiedział ...”Drodzy Sołtysi ubiegłych kadencji ! 

1) Panie Franciszku Opiatowski z Domanowa,  
2) Panie Józefie Gołąbiecki z Chojewa, 
3) Panie Janie Jabłonowski z Popław, 
4) Panie Janie Pruszyński z Pruszanki Starej, 
5) Panie Janie Laskowski z Załuskich Kościelnych. 
6) Panie Januszu Łaszczuk ze Ścion, 
7) Panie Eugeniuszu Ryczkowski z Pac,  

    
   Za zaangaŜowanie i trud włoŜony w rozwój wsi, pobudzanie, rozwijanie aktywności społecznej 
mieszkańców, za bardzo dobrą współpracę z Wójtem i Radą Gminy Brańsk. Za poświęcenie z 
jakim przez wiele lat słuŜycie lokalnemu społeczeństwu. Pragnę imieniu Swoim, Rady Gminy i 
wszystkich mieszkańców   Wam w dniu dzisiejszym serdecznie podziękować. Przez długoletni staŜ 
w pełnieniu funkcji sołtysa wspólnie udało się Nam uporządkować wiele spraw w sferze 
infrastruktury wiejskiej, oświaty i kultury. To Wy zabiegaliście aby na waszym terenie było 
zrobione jak najwięcej. 
   Wiemy, Ŝe bycie sołtysem nie zawsze jest miłe, bo nie wszystkim moŜna dogodzić. W róŜnych 
sprawach róŜni ludzie mają róŜne koncepcje, a przecieŜ nie moŜna wiecznie dyskutować. Trzeba 
podejmować decyzje. Wam się zawsze udawało znaleźć kompromis i dobre rozwiązanie. Za to 
wam dzisiaj dziękujemy! 
   śyczymy, sukcesów w dalszej pracy społecznej, zdrowia i pomyślności w Ŝyciu osobistym. Aby 
Wasz wysiłek był zawsze zauwaŜany i doceniany w miejscowym środowisku”.  
   Następnie sołtysom  obecnym na sesji złoŜono gratulacje i   wręczono podziękowania.  
Ad. 6    Przewodniczący Rady poinformował, iŜ sprawozdanie z wykonania budŜetu i zamierzeń 
gospodarczych za 2006 rok było przedmiotem analizy obu komisji stałych rady i przesłane do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w celu zaopiniowania. Przewodniczący Rady 
poprosił o odczytanie opnii. 
Ad.6a) Skarbnik Gminy odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku w sprawie przedłoŜonego sprawozdania z wykonania budŜetu. /opinia w załączeniu do 
protokołu/. 
Ad. 6b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Feliks Wróblewski odczytał Opinię Komisji  Nr 
3/03/07 w sprawie sprawozdania z wykonania budŜetu za 2006 rok. /opinia w załączeniu do 
protokołu/. 
Ad. 6c) Przewodniczący Komisji RGOBiT Pani GraŜyna Płonowska odczytała Opinię komisji Nr  
4/03/07  w sprawie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 rok. /opinia w załączeniu do 
protokołu/. 
O godzinie 1000 za zgodą Przewodniczącego Rady salę obrad opuścił radny Piotr Dołubizno od tej 
chwili stan 14 radnych obecnych na sesji. 
Po odczytaniu wszystkich opinii Wójt Gminy Brańsk przedstawił część opisową do sprawozdania z 
wykonania budŜetu gminy za 2006 rok. Radni nie zgłaszali zapytań do przedłoŜonego 
sprawozdania. 
Ad. 6d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Feliks Wróblewski odczytał wniosek Komisji nr 
1/03/07 w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy za 2006 rok. / wniosek w załączeniu do 
protokołu/. 
 
Ad. 6e) Skarbnik gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 



Rewizyjnej o absolutorium. /opinia w załączeniu do protokołu/. 
Ad. 6f) Przewodniczący Rady poprosił o dyskusję na temat przedłoŜonego sprawozdania. Głos 
zabrała Pani Zdzisława Maksymiuk Prezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku, ..." 
podziękowała za zaproszenie na dzisiejszą sesję. Powiedziała, Ŝe sprawozdanie zostało opracowane 
bardzo obszernie stąd brak dyskusji ze strony radnych. Nie mniej takie opracowanie daje 
wyobraŜenie o tym co się na terenie gminy dzieje i uzmysławia ile kosztuje realizacja 
prowadzonych zadań. Ile między innymi wydano na oświatę, drogownictwo. Dobry stan dróg 
umoŜliwi rolnikom, którzy się przekwalifikowali na prowadzenie i rozwijanie działalności 
gospodarczych. Gospodarowanie środkami pienięŜnymi równieŜ było  prowadzone rozwaŜnie, 
kaŜdy powinien tak gospodarować. W ostatnim czasie rolnicy otrzymali "dopłaty unijne", " kwoty 
suszowe" a nie wszyscy umieją  prawidłowo je wykorzystać lub ulokować. Powiedziała, Ŝe 
wszystko było  gospodarnie robione. Prezes Ŝyczyła by Gmina Brańsk dalej tak się rozwijała a 
mieszkańców jak najwięcej pozostawało na wsi".  
   Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15 minutową przerwę w 
obradach od godz. 1145 do 1200. 
O godz. 12 00 Przewodniczący  Rady Gminy wznowił obrady. 
Ad. 7 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk odczytał Opinię Nr 5/04/07 Komisji RGOBiT w 
sprawie projektów uchwał na V Sesję Rady Gminy. 
Ad. 7a) Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi 
Gminy Brańsk za 2006 rok. Wobec braku dyskusji Rada Gminy głosami 14 -za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr V/30/07 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
za 2006 rok. /uchwała w załączeniu do protokołu/ 
Ad.7b-d) Sekretarz Gminy poinformował,  iŜ do urzędu gminy wpłynęło pismo Wojewody 
Podlaskiego  w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego stwierdzającego niewaŜność § 3 we 
wszystkich trzech uchwałach podjętych na ostatniej sesji dotyczących zamiaru przekształcenia 
szkół podstawowych w Koszewie, Chojewie i Świrydach w szkoły filialne. § 3 uchwał mówił o 
wejściu ich w Ŝycie po upływie`14 dni od chwili opublikowania w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Podlaskiego. Nadzór wojewody zauwaŜył, Ŝe uchwały są tylko zamiarem 
przekształcenia szkół w szkoły filialne, dlatego nie stanowią prawa miejscowego i powinny wejść 
w Ŝycie z dniem podjęcia. Aby sprawę uregulować przygotowano zmiany w/w uchwał. Wobec 
braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr IV/26/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Holonkach. Rada Gminy w głosowaniu jawnym głosami 14 - za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/31/07 w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/26/07 
Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 
w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach /uchwała w 
załączeniu do protokołu/. Następnie sekretarz odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr IV/27/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zamiaru przekształcenia 
Szkoły Podstawowej w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 
Holonkach. Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr V/32/07 w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/27/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 
2007 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach /uchwała w załączeniu do protokołu/  Następnie 
sekretarz odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/28/07 Rady Gminy Brańsk z 
dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach w 
Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie. Rada Gminy 
głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/33/07 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr IV/28/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 lutego 2007 r. w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. por. 
Izydora Kołakowskiego w Domanowie./ uchwała w załączeniu do protokołu/.  
Ad. 7e-f) Sekretarz Gminy poinformował, iŜ zgodnie z ustawą lustracyjną rada gminy jako organ  
 
 



powołujący na stanowisko sekretarza i skarbnika powinna w terminie 30 dni od dnia wejścia w 
Ŝycie zmian do w/w ustawy zawiadomić sekretarza i skarbnika aby złoŜyli “o świadczenia 
lustracyjne” stąd teŜ projekty następnych uchwał. Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy. Rada Gminy 
głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/34/07 w 
sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk 
oświadczenia o pracy lub słuŜbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie 
od dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990 r./ uchwała w załączeniu do protokołu/. Następnie 
sekretarz odczytał projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy. Rada Gminy 
głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/35/07 w 
sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Gminy Brańsk 
oświadczenia o pracy lub słuŜbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie 
od dnia 22 lipca 1944r. do dnia 31 lipca 1990 r./ uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad. 7g) Sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania. 
Poinformował, iŜ zgodnie z ustawą o pomocy społecznej rada gminy powinna taką uchwałę podjąć. 
Na dzień dzisiejszy na terenie gminy nie wystąpiły przypadki organizowania tego typu usług, ale 
nie wykluczone, Ŝe w najbliŜszej przyszłości takie osoby się znajdą. Przyjęte w projekcie uchwały 
stawki określone zostały na podstawie ustawy o pomocy społecznej z uwzględnieniem dochodu 
osoby samotnej i osoby Ŝyjącej w rodzinie. Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy głosami 13-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -
1  podjęła Uchwałę Nr V/36/07 w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania / uchwała w 
załączeniu do protokołu/. 
Ad. 7h) Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 
rok. omawiając szczegółowo jej treść łącznie z załącznikami. Wobec braku dyskusji 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Rada Gminy głosami 14 –za, 
przeciwnych –0, wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr V/37/07 w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2007 rok / uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad. 7i) Wójt Gminy poinformował, Ŝe w ostatnim czasie do sejmu wpływają wnioski  od róŜnych 
instytucji i organizacji w sprawie zmiany zapisu w konstytucji dotyczącego zagwarantowania 
skutecznej prawnej ochrony Ŝycia ludzkiego od poczęcia do naturalnej śmierci. Zasugerował, Ŝe 
rada gminy równieŜ powinna ustosunkować się w powyŜszej kwestii. Wójt odczytał propozycję 
Stanowiska Rady Gminy. Przewodniczący zaproponował przyjąć powyŜsze stanowisko rady przez 
aklamację co radni jednogłośnie uczynili. 
Ad. 8 Radni zgłosili następujące wnioski: 
1) Radny Bobel Sylwester zgłosił wniosek o podsypywanie piachem dróg, które są równane jeŜeli 
nie całej długości drogi to chociaŜ  większe doły. 
Ad. 9 Odpowiedzi udzielił wójt gminy - ...” sprzęt do równania dróg pracuje codziennie. Co roku 
robimy kilkadziesiąt kilometrów dróg. Nadal będziemy robić co będzie moŜliwe. Zawsze w 
pierwszej kolejności były równane drogi, po których jeŜdŜą autobusy szkolne. JeŜeli zachodzi 
konieczność to do miejscowości Mień równiarka równieŜ zostanie skierowana a dziury podsypane”. 
Ad. 10 W sprawach róŜnych poruszono następujące sprawy: 

● Wójt Gminy podziękował za przyjęcie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 
rok i udzielone absolutorium. 

● Wójt podziękował za zbieranie podpisów w sprawie przeprowadzenia referendum w sprawie 
przebiegu obwodnicy Augustowa. Powiedział, Ŝe polityka  Unii Europejskiej jest taka by 
zablokować rozwój gospodarczy na terenie Polski. Musimy więc dołoŜyć starań by tak się  
 



nie stało. 
● Wójt poinformował, Ŝe w ostatnich dniach razem z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg 

dokonali przeglądu stanu dróg powiatowych na terenie gminy Brańsk. MoŜliwości Powiatu 
w zakresie przeprowadzenia modernizacji wszystkich dróg są niewielkie ale moŜe 
wspólnymi siłami uda się wprowadzić w tym roku do realizacji chociaŜ  najgorsze odcinki: 
Świrydy- Glinnik, Zanie. 

● Wójt poinformował, Ŝe w dniu 23 kwietnia 2007 roku od godz. 1000 do godz. 1400   w 
urzędzie gminy będą pełnili dyŜur pracownicy Urzędu Skarbowego w Bielsku Podlaskim i 
będą pomagali wypełniać i przyjmować zeznania podatkowe za 2006 rok. 

● Sekretarz poinformował, Ŝe od 16 kwietnia pracownicy Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 
Bielsku Podlaskim rozpoczną udzielanie pomocy w wypełnianiu i przyjmowaniu wniosków 
o płatności z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

● Wójt poinformował,  Ŝe prawdopodobnie obchody uroczystości 3 Maja będą zorganizowane 
wraz Miastem Brańsk i połączone z dniem straŜaka oraz poświęceniem samochodu 
bojowego OSP Popławy. 

● Sekretarz gminy poinformował, Ŝe zgodnie z § 7 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 11 
lutego 2003 r. w sprawie zasad wynagradzania i wymagań kwalifikacyjnych pracowników 
samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach powiatowych i urzędach 
marszałkowskich ( Dz.U. z 2003 r. nr 33, poz. 264) wójtowi przysługuje dodatek specjalny 
w kwocie wynoszącej co najmniej 20% i nie przekraczającej 40% wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Dodatek przyznaje organ stanowiący gminy, czyli rada 
gminy. W odróŜnieniu od innych pracowników urzędu gminy, którym dodatek specjalny 
moŜna przyznać na okres określony nie dłuŜej niŜ 1 rok – przepisy Rozporządzenia nie 
przewidują czasowego ograniczenia przyznania dodatku specjalnego dla wójta. Przyznanie 
dodatku specjalnego dla wójta związane jest z zakresem zadań związanych z zarządzaniem 
gminą. Zgodnie z obowiązującymi przepisami wójt gminy w ubiegłej i bieŜącej  kadencji 
sprawuje jednoosobowo funkcję organu wykonawczego ( tj. posiada kompetencje naleŜące 
wcześniej do zarządu gminy). W ubiegłej kadencji wójt nie otrzymywał dodatku 
specjalnego więc naleŜy go wypłacić obecnie za okres ubiegły. Zwrócił się do radnych o 
zajęcie stanowiska w jakiej wysokości wójtowi dodatek wypłacić.  Radny Bobel Sylwester 
zapytał jaka to będzie ogólna kwota do wypłaty? Na to pytanie sekretarz nie udzielił 
odpowiedzi, gdyŜ to zaleŜy od wysokości procentu jaki rada przyzna. Wobec braku innych 
pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych 
-0, wstrzymujących -0 podjęła decyzję o wypłacie dodatku specjalnego wójtowi za okres 
ubiegłej kadencji w najniŜszej wysokości tj. 20%. 
 

Ad 11) Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1350  zamknął 
obrady V sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją Obronę.....’’ 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Alina Adamczyk     Ryszard Wietoszko 


